
Møteinnkalling                       Møtesekretariat: Oda Bjerkehagen 

Til: Styremedlemmene (styret 2021 + styret 2022) 

Om: INNKALLING TIL Styremøte tirsdag 11. januar 2022 

Møtetid: Kl. 18:00-20:00 Møtested: ZOOM 

Signatur: Leder Erudio; Ingrid Landsverk og Jon-Emil Steine  /sign./ 

 

NB: Alle faste styremedlemmer har møteplikt og gir beskjed om forfall til leder. Saksdokument 

tilsendes de faste representantene. 

- Dersom noen i styret 2022 har en sak de ønsker å legge frem, kan de legge den på sin 

stillingspost.  

Tilstede: Jon-Emil Steine, Kamilla Steinsvåg, Liv Marie Brynestad Hansen, Synne Solli Nygjelten, 

Marita Remøy, Jens Ruud Bunkholdt, Karianne Røren Kleven, Daniel Remvik, Kristine Sandland 

Kristensen, Andrea Moksnes, Magnus Stuwe-Hall, Lars Magnus Burø, Anniken Skovli, Stina Sveen, 

Johanna Ellefsen, Simen Klausen 

SAKSLISTE 

163/21 INNKALLING, REFERAT- OG ORIENTERINGSSAKER 

Godkjenning av innkalling og saksliste ved dagens styremøte 

- Godkjennes 

Godkjenning av referat fra forrige styremøte 

- Godkjennes 

Gjennomgang av møtetegn 

164/21 Leder 

Koronatiltak v/Ingrid 

- Dagens koronarestriksjoner legger føringer for linjeforeninga og styrets aktiviteter. 

Ingen lokale forskrifter. Nye tiltak senere denne uka.  



Komiteopptak v/Jon-Emil + Ingrid 

- Vedtektsendringer på allmøtet 2021 om komitéopptaket. Komitéledere bestemmer 

antall komitémedlemmer i sin komité. Gamle komitémedlemmer må søke på nytt. 

Intervju ved behov og mange søkere. Nestleder ansvarlig for å lage skjema for opptak. 

- Opptak for våren gjennomføres 24.jan-30.jan 2022. Opptak til fadderkomitéen vil 

foregå separat etter førstkommende komitéopptak. 

Medarbeidersamtale v/Jon-Emil 

- Samtale mellom leder og styremedlemmer for å avklare forventninger til hverandre og 

planer fremover. Skjema for tidspunkt legges ut fortløpende. 

Årshjul v/Ingrid + Jon-Emil 

- Årshjul og semesterhjul bør utarbeides tidlig i semesteret. Fastsett datoer for 

arrangementer tidlig. Bruk disken for å se at arrangementer ikke foregår på samme 

dag. 

Erfaringsoverføringssamtaler v/Ingrid 

- Erfaringsoverføringssamtaler skal gjennomføres før 24.januar 2022. Tidligere og nye 

styremedlemmer avtaler tidspunkt internt. 

Overføring av dokumenter v/Ingrid 

- Alle nødvendige dokumenter på lastes opp på disk før nytt styre tar over. 

Oppdatering av tiden fremover v/Ingrid + Jon-Emil 

- Gjennomføre erfaringsoverføringssamtaler og skrive erfaringsskriv.  

- Fokus rettet mot det sosiale i styret. 

165/21 Nestleder 

Kontor v/Kamilla + Oda 

- I år skal det søkes om kontor på både Dragvoll og Kalvskinnet. Det er vanskelig å få 

større kontor på Dragvoll, men bedre muligheter på Kalvskinnet. Les tidligere 

møtereferater for å se argumenter for å søke om kontor på også Kalvskinnet. 

- Søknadsfrist 1.mars 2022. Oda begynner på utkast til søknad raskt.  



Oppdatering av tiden fremover v/Kamilla + Oda 

- Gjennomføre erfaringsoverføringssamtale. Skrive erfaringsskriv. 

- Starte på søknad om fristasjon/kontor. 

166/21 Økonomiansvarlig 

Tilbakebetaling Åre v/Jon-Emil 

- Purregebyr ble aldri sendt ut, men noen medlemmer har betalt gebyret. Gebyret 

betales tilbake. Flere har betalt fra to ulike kontoer, gjeldende personer blir kontaktet. 

Tilbakebetaling skjer fortløpende. 

Viktige eposter v/Jon-Emil + Ingrid  

- Viktige dokumenter som avtaler, kontrakter og bekreftelser på booking og 

avbestillinger må sendes til Jon-Emil.  

- Sett ledermail på kopi i mail senere.  

Korrektur v/Jon-Emil 

- Må forbedre kommunikasjonen med Korrektur angående utgifter.  

Oppdatering av tiden fremover v/ Jon-Emil + Simen 

- Avslutte regnskapet for 2021 og tilbakebetale billetter til Åre. Gjennomføre 

erfaringsoverføringssamtale.  

167/21 Arrangementsansvarlig 

Tilbakebetaling Åre v/Liv 

- Alt ved turen til Åre er avbestilt og skal være i orden. 

Oppdatering av tiden fremover v/Liv + Karianne 

- Gjennomføre erfaringsoverføringssamtale.  

168/21 Redaktør 

Brosjyrestativ! v/Synne 



- Brosjyrestativ er bestilt. Stativet plasseres ved Erudios tavle på Dragvoll slik at det er 

mulig å få tak i Ugleposten hele semesteret. Trenger hjelp fra styret for å fylle på 

stativet.  

Oppdatering av tiden fremover v/Synne 

- Avklare antall publikasjoner av Ugleposten det kommende semesteret. 

169/21 Grafisk 

Kopper og gensere - status v/Marita 

- Siste bestilling av kopper er ikke levert. Marita annonserer i Vervuglene når koppene 

er levert. Design av genser er i gang og fullføres etter komitéopptak er avsluttet. 

Ønsker å ordne medlemsgensere. 

Oppdatering av tiden fremover v/Marita 

170/21 Fagansvarlig 

Oppdatering av tiden fremover v/Jens 

Møte med Spanky v/Jens 

- Møte med Spanky sin fagansvarlig om samarbeid. 

Søking v/Jens 

- Starte søking om midler til arrangementer. 

Semesterplan v/Jens 

- Seminar med SALT i mars.  

- Lage plan for det kommende semesteret. 

171/21 Faddersjefer 

Oppdatering av tiden fremover v/Daniel og Anniken + Magnus og Lars Magnus 

- Gjennomføre erfaringsoverføringssamtale. Oppdatere disk. Erfaringsskriv er ferdig. 

 



172/21 Informasjonsansvarlig 

Veil-samtale og overgang v/Andrea 

- Erfaringsoverføringssamtale er planlagt. 

Referat allmøtet 2021 v/Andrea 

- Allmøtets referat er ikke publisert på Erudios nettside. Ingrid sender Andrea referatet. 

Oppdatering av tiden fremover v/Andrea + Johanna 

- Oppdatere vedtekter på nettsiden. 

- Gjennomføre erfaringsoverføringssamtale. 

173/21 Aktivitetsansvarlig 

Oppdatering av tiden fremover v/Kristine 

- Møte med SALT for å arrangere felles volleyballturnering.  

- Starte prosessen for å opprette Erudio IF. SALT kan delta på et styremøte for å fortelle 

om deres prosess. Lage spørreundersøkelse for å sjekke stemningen for opprettelse av 

IF etter komitéopptak.  

174/21 Sosialansvarlig 

Oppdatering av tiden fremover v/Stina  

- Komitéopptak og avklare vervets oppgaver. Planlegge noe sosialt for tidligere og nytt 

styre. 

175/21 Eventuelt 

Sukkerhuset v/Liv 

- Mottatt mail fra Sukkerhuset. Forespørsel om leie av lokalet. Kapasitet på 110 

personer. Leiekostnad er 2500kr. Det kan bookes allerede på Sukkerhusets nettside. 

Oppnådd i år recap v/alle 

- Høydepunkter for styremedlemmer 

- Det sosiale innad i styret.  



- Større arrangementer som bryllup og immball. Positivt for linjeforeningen. 

- Fadderuke gjennomført bra etter forutsetninger.  

- Tre Ugleposten publisert. Stor redaksjon har gitt gode muligheter. 

- Stort aktivitetstilbud. Damelaget i fotball har spilt sin første kamp. Bra engasjement og 

oppmøte i aktivitetsgruppene. 

- Mange quizer gjennomført. 

- Styret har benyttet seg av sine muligheter og tatt gode valg for Erudios framtid. 

Mål for styret 2022 v/alle 

- Godt samhold i styret. Mange sosiale aktiviteter.  

- God tilbakemeldingskultur 

- Utvikle Erudio. 

- Arrangere arrangementer som immball og tur til Åre.  

- Publisere tre Ugleposten i løpet av 2022. 

- Opprette promoteringskomité. 

- Mer samarbeid med andre linjeforeninger, blant annet Spanky og SALT. 

- Være mer synlig på sosiale medier med hyppigere oppdateringer. 

- Starte arbeidet med å opprette Erudio IF. 

Inn/ut fest v/alle 

- Gjennomføre i januar. Nye tiltak vil avgjøre aktivitet. Utendørs dersom restriksjonene 

setter bremser. Legger ut doodle.  

Magien med Erudio v/Ingrid 

- Fint å se Erudio vokse de siste årene. Ingrid hjelper gjerne nytt styre ved behov. 

Ønsker nytt styre lykke til. Takk til styret 2021.  

Møteplan v/alle 

- Neste møte tirsdag 18/1 kl.18. Nye restriksjoner avgjør om det blir fysisk møte med 

hybrid løsning.  

- Forsøke å få en fast møteplan for semesteret.  

 

 



Møtekritikk v/alle 

- Ros. Effektivt møte.  

 

Møtet er hevet 19.59. 

 

 


